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R O M Â N I A 
JUDEŢUL  VASLUI 
COMUNA TĂTĂRĂNI 
Consiliul local 
 
 
 

PROCES – VERBAL 
Încheiat astǎzi, 26 OCTOMBRIE, în şedinţã de îndată a Consiliului local al comunei 

Tǎtǎrǎni, judeţul Vaslui 
 
 

 
Convocarea Consiliului local Tǎtǎrǎni în şedinţa de îndată s-a fãcut prin Dispoziţia 

nr. 331 din 25 OCTOMBRIE 2023 emisã de Primarul Comunei Tǎtǎrǎni, în conformitate cu 
prevederile art. 155 alin (1), art. 133 alin. (2) litera a), art. 134 alin. (1) lit. a) şi alin. (4) din 
Ordonanţa de Urgenţã a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificãrile 
şi completãrile ulterioare. 

Şedinţa este deschisã de cãtre domnul Costel Palade, preşedinte de şedinţă, care dã 
cuvântul doamnei secretar general al comunei Iuliana Mariana Idriceanu. 

Doamna Iuliana Mariana Idriceanu constatã cã la şedinţã domnii consilieri sunt 
prezenţi în numãr de 10 din cei 11 consilieri cậţi compun Consiliul local, lipsind domnul 
consilier Hușanu Costel. În conformitate cu art. 137 alin. (1) din OUG 57/2019 privind Codul 
Administrativ cu modificările şi completãrile ulterioare, şedinţa este legal constituitã. 

De asemnea, la şedinţǎ mai participǎ domnul prof. Ion Gentimir, primarul comunei, 
doamna Iuliana Mariana Idriceanu, secretar general delegat al comunei  și doamna Ecaterina 
Manuela Ciobanu. 

Doamna Iuliana Mariana Idriceanu roagă pe domnul prof. Ion Gentimir, primarul 
comunei, ca în conformitate cu dispozițiile art. 135 alin. (7) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ cu modificările şi completãrile ulterioare 
care prevede că: „Ordinea de zi a ședințelor se aprobă cu majoritate simplă la propunerea 
celui care ... a cerut întrunirea Consiliului”, să supună spre aprobare proiectul ordinii de zi. 
Domnul prof. Ion Gentimir – primarul comunei, menționează că ordinea de zi este 
urmãtoarea:  
 

1. Proiect de hotărâre  privind aprobarea depunerii si implementarii proiectului 
”CONSTRUIREA  SI DOTARE  PLATFORMA  GUNOI DE GRAJD UAT 
TĂTĂRANI, JUDETUL VASLUI” Componenta C3 – Managementul Deseurilor, 
Investitia I2 -Dezvoltarea infrastructurii pentru managementul gunoiului de grajd și al 
altor deșeuri agricole compostabile,  Subinvestiția I2.A-B – Sisteme Integrate de 
Colectarea si Valorificarea Gunoiului de Grajd. 

 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate (însoțit de 

Tema de proiectare și Nota conceptulă) și a indicatorilor tehnico-economici pentru 
obiectivul de investiție  ,, CONSTRUIREA  ȘI DOTARE  PLATFORMA  GUNOI DE 
GRAJD  UAT TĂTĂRANI JUDEȚUL VASLUI” , în vederea finanțării acestuia în cadrul 
apelului PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B, Investiția I.2.A-B: Sisteme integrate de colectare și 
valorificare a gunoiului de grajd, finanțat prin Planul Național de Redresare și 
Reziliență. 
 

Se supune votului ordinea de zi fiind aprobatã cu un numãr de 10 voturi exprimate 
deschis.  
 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul domnului primar Prof. 
Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã care doamna Ecaterina Manuela 
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Ciobanu prezintã Raportul de specialitate. Apoi, sunt prezentate avizele comisiilor de 
specialitate. 

Domnul consilier Palade Costel, preşedinte al acestei şedinţe, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind aprobarea depunerii si implementarii proiectului ”CONSTRUIREA  
SI DOTARE  PLATFORMA  GUNOI DE GRAJD UAT TĂTĂRANI, JUDETUL 
VASLUI” Componenta C3 – Managementul Deseurilor, Investitia I2 -Dezvoltarea 
infrastructurii pentru managementul gunoiului de grajd și al altor deșeuri agricole 
compostabile,  Subinvestiția I2.A-B – Sisteme Integrate de Colectarea si Valorificarea 
Gunoiului de Grajd, dupã care se trece la discuţii. 

 
Ia cuvântul domnul consilier Dascălu Cătălin:”Am citit materialele cât de repede și 

bine am putut...Proiectul arată foarte bine, doar că aș avea o singură întrebare: Am văzut că 
capacitatea pentru acest proiect, ar trebui, sau este trecut un număr de 1500 unități vită mare. 
Avem 1500 de UVM-ri?(vită mare)” 

Domnul primar:”Avem mai mult de 1500. Împreună cu cabinetul medical veterinar 
am făcut un centralizator cu numărul total de UVM-uri.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Am făcut și eu, dar nu mi-a ieșit 1500.Întreb doar 
ca să nu fie o problemă când va fi studiat proiectul de ....” 

Domnul primar:” Dat fiind faptul că avem un număr ridicat de animale, ne-au obligat 
să avem și platforme satelit, pe care le vom monta la fermieri. Ne trebuiau 38 de platforme 
satelit.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:” Eu m-am uitat pe materiale de acum un an de la o 
ședință de consiliul local, ( Masa impozabilă și numărul de animale....) și aveam 260 de vaci, 
3000 de oi, 1000 de capre,  500 de porci... se face o corelare ...o oaie nu este egala cu 1UVM, 
intră 7 oi la 1 UVM.” 

Domnul primar:”Există o grilă ...... ” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:” Nu este o problemă, că nu sunt împotriva acestui 

proiect, doar că dacă se alocă, și poate sunt comune care chiar au încărcătură ...se aprobă 
proiectul poate și în funcție de capacitatea de deservire ....” 

Domnul primar:”În satul Bălțați sunt foarte multe animale...număr mare de oi.” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:” Bănuiescu că valoarea proiectului este și în 

funcție de numărul de UVM-uri. Îmbucurător că sunt animalele acestea ca și număr, dar sper 
să fie și corect.” 

Domnul primar:”Avem multe animale, față de câte acte de proprietate pe pământ 
avem.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Nu cred că avem prea multe, că nu sunt mulți 
fermieri.Proiectul se referă, strict la gunoiul de grajd, nu se referă la suprafața de pământ.La 
gunoiul de grajd, versus, echivalent cu numărul de animale.” 

Domnul primar:” Domnul Cătălin, nu m-ați înteles.Stați să vă spun exact cum stă 
treaba. Fermierul, crescătorul de oi, trebuie să aibă și acte pe stână.....pe pământul lui ca să 
putem instala acele platforme.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:” Să nu fim dezamăgiți....proiectul arată foarte 
bine, este foarte util.Am mai văzut că se face modalitatea de registru de intrare-ieșire...... veți 
vinde compostul? Cum se procedează?Fermierul poate să pună o condiție: ”Eu ți-l dau, dar 
dumneata îl vinzi?” 

Domnul primar:”În teorie așa ar trebui să fie, dar ideea este că această platformă nu 
este doar ea, ca și platformă de gunoi..... este însoțită de două buldoexcavatoare, de un tractor 
cu mașină de împrăștiat gunoiul de grajd, platformele mobile pe care le instalăm la fermieri. 
Din păcate sunt doar 8.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Sunt suficiente, deoarece ele sunt deplasabile.” 
Domnul primar:” Targhetul era 38. Și noi avem cheltuieli neeligibile...” 
Domnul consilier Dascălu Cătălin:” Sunt cam mari.” 
Domnul primar:”Munca noastră este apreciată de firma de consultanță cu care 

colaborăm, ne-au motivat să mergem în continuare să putem duce la bun sfârșit proiectul.” 
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Domnul consilier Dascălu Cătălin:” Au și un interes....am văzut că au niște scoruri la 
consultanță destul de mari.” 

Domnul consilier Dascălu Cătălin:”Vor fi mai multe UAT-uri, nu vom fi singurii care 
vom depune acest proiect. 

Domnul primar:” Cred că în județ sunt 11 UAT-uri care vor să depună acest proiect.” 
 
 
Nemaifiind alte discuţii, domnul Costel Palade supune votului punctul nr. 1 de pe 

ordinea de zi, pe articole, astfel: 
Se supune votului art. 1 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 2 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 3 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 4 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 5 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 6 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 7 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 8 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 

Se supune votului proiectul de hotãrâre de la punctul numãrul 1 de pe  ordinea de zi care 
este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 

 
 
Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi şi se dã cuvântul domnului primar Prof. 

Ion Gentimir pentru a prezenta Referatul de aprobare, dupã care doamna Ecaterina Manuela 
Ciobanu prezintã Raportul de specialitate. Apoi, sunt prezentate avizele comisiilor de 
specialitate. 

Domnul consilier Costel Palade, preşedinte al acestei şedinţe, dã citire Proiectului de 
hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate (însoțit de Tema de proiectare și 
Nota conceptulă) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiție  ,, 
CONSTRUIREA  ȘI DOTARE  PLATFORMA  GUNOI DE GRAJD  UAT TĂTĂRANI 
JUDEȚUL VASLUI” , în vederea finanțării acestuia în cadrul apelului 
PNRR/2023/C3/S/I.2.A-B, Investiția I.2.A-B: Sisteme integrate de colectare și 
valorificare a gunoiului de grajd, finanțat prin Planul Național de Redresare și 
Reziliență, dupã care se trece la discuţii. 

 
Nemaifiind discuţii, domnul Costel Palade supune votului punctul nr. 2 de pe ordinea 

de zi, pe articole, astfel: 
Se supune votului art. 1 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 2 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 3 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 4 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
Se supune votului art. 5 care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 
 
 

Se supune votului proiectul de hotãrâre de la punctul numãrul 2 din ordinea de zi 
care este aprobat cu 10 voturi ,,pentru”. 

 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

 
 
        PREŞEDINTE,          
             Consilier 
  Costel PALADE                                SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 
                                                                         Iuliana Mariana IDRICEANU 
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